
Z á p i s n i c a  
zo zasadnutia OZ 

č. 6/2017 
konaného dňa 14.12.2017 

 
 

Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 
Návrh Programu:  
  1. Otvorenie zasadnutia. 
  2. a) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
      b) Voľba návrhovej komisie. 
      c) Schválenie predloženého programu. 
  3. Vyhodnotenie uznesení zo zasadnutia OZ č. 5/2017 zo dňa 25.10.2017. 
  4. Správa hlavnej kontrolórky z vykonanej kontroly na úseku správy miestnych daní  
      a poplatkov.         
  5. Správa hlavnej kontrolórky z vykonanej kontroly Inventarizácie majetku, záväzkov  
       a rozdielu majetku a záväzkov k 31.12.2016 Obce Podtureň.       
  6. Správa hlavnej kontrolórky z vykonanej kontroly účtovných dokladov za mesiac september  
      2017. 
  7. Návrh VZN Obce Podtureň č. 6/2017 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými  
      stavebnými odpadmi. 
  8. Návrh VZN Obce Podtureň č. 7/2017 o miestnych daniach a miestnom poplatku za  
      komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 
  9. Stanovisko hlavnej kontrolórky Obce Podtureň k Návrhu rozpočtu obce Podtureň na roky  
      2018, 2019 a 2020.   
10. Návrh rozpočtu Obce Podtureň na rok 2018 s výhľadom na roky 2019-2020. 
11. Návrh na schválenie použitia prostriedkov mimorozpočtových peňažných fondov k návrhu  
       rozpočtu na rok 2018. 
12. Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na 1.polrok 2018. 
13. Informácia starostu o rozpočtovom opatrení obce č. 27, 28, 29, 30, 31. 
14. Rozhodnutie starostu o neupotrebiteľnosti hnuteľného majetku Obce Podtureň. 
15. Návrh Zmluvy o výpožičke nehnuteľného majetku obce – nebytový priestor – obchod na  
      prízemí stavby „Obecný úrad súp. č. 164“. 
16. Žiadosť Ing. Slávky Madudovej o prenájom parkovacieho miesta pred Polyfunkčnou  
       budovou súp. č. 166 v zmysle zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení. 
17. Správa audítora o overení individuálnej účtovnej závierky Obce Podtureň za účtovné  
      obdobie roka 2016. 
18. Správa audítora o overení konsolidovanej účtovnej závierky a jej súladu s konsolidovanou  
      výročnou správou Obce Podtureň za účtovné obdobie roka 2016. 
19. Žiadosť ŠK-ST o schválenie priestorov kultúrneho domu na tréningovú prípravu  
      a odohratie majstrovských stolnotenisových zápasov. 
20. Žiadosť starostu obce o preplatenie nevyčerpanej dovolenky za rok 2016. 
21. Rôzne: 
      a) Žiadosť spol. MAVIX s.r.o. o vybudovanie optickej siete v obci Podtureň a v časti obce  
          Roveň. 



      b) Žiadosť občana obce k riešeniu dopravnej situácie v obci. 
22. Diskusia, pripomienky občanov, interpelácie poslancov. 
23. Návrh uznesení. 
24. Záver. 
 
 
       1. V úvode dnešného šiesteho zasadnutia obecného zastupiteľstva privítal pán starosta                
            prítomných poslancov. Starosta prítomných upozornil, že zasadnutie OZ sa nahráva.  

         Na dnešnom zasadnutí sú neprítomní Mgr. Ivana Mlynarčíková, Ing. Imrich Mlynarčík, 
Milan Réti. Starosta skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 
Zasadnutie OZ sa začalo o 18.10 hod. 

 
     2. Za zapisovateľku zasadnutia OZ č. 6/2017 bola starostom určená p. Lenka Stašová,   
         za overovateľov zápisnice boli starostom určení Bc. Tomáš Dzuriak, Ing. Zdeno 

Mlynarčík. OZ vzalo na vedomie určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 
zasadnutia OZ č. 6/2017. Do návrhovej komisie boli OZ zvolení Bc. Ivona Vejová 
a Zdeno Kondor. (uznesenie 88/6/2017)  

         Poslanec Milan Réti prišiel o 18.30 hod. 
        OZ schválilo program zasadnutia OZ č. 6/2017 s doplnenými bodmi: 
         17) Správa audítora o overení individuálnej účtovnej závierky Obce Podtureň za  
                účtovné obdobie roka 2016. 
         18) Správa audítora o overení konsolidovanej účtovnej závierky a jej súladu  
               s konsolidovanou výročnou správou Obce Podtureň za účtovné obdobie roka 2016. 
         19) Žiadosť ŠK-ST o schválenie priestorov kultúrneho domu na tréningovú prípravu  
               a odohratie majstrovských stolnotenisových zápasov. 
         20) Žiadosť starostu obce o preplatenie nevyčerpanej dovolenky za rok 2016. 
         Pôvodný bod 17 – Rôzne sa posúva na bod 21 a posúvajú sa aj ostatné body na bod 22, 

23, 24. (uznesenie 88/6/2017) Uznesenie prijaté o 18.34 hod. Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 
0, Neprítomní: 2 (Mgr. Ivana Mlynarčíková, Ing. Imrich Mlynarčík). 

          
       3. Starosta vyhodnotil uznesenia zo zasadnutia OZ č. 5/2017 zo dňa 25.10.2017. OZ vzalo 

na vedomie vyhodnotenie uznesení zo zasadnutia OZ č. 5/2017 zo dňa 25.10.2017, 
s tým, že  všetky uznesenia zo zasadnutia OZ č. 5/2017 boli splnené, okrem uznesenia č. 
85/5/2017, ktoré je v plnení. Nebolo splnené uznesenie č. 46/4/2012. Uznesenia č. 
55/5/2012, 13/2/2015, 92/10/2015, 75/6/2016, 113/9/2016, 52/3/2017, 73/4/2017 
a 86/5/2017 sú v plnení. (uznesenie 89/6/2017) Uznesenie prijaté o 18.36 hod. Vzali na 
vedomie: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 2 (Mgr. Ivana Mlynarčíková, Ing. Imrich 
Mlynarčík). 

            Poslanci sa vrátili k uzneseniu č. 73/4/2017 zo zasadnutia OZ č. 4/2017 zo dňa 
15.08.2017. Schválili, aby boli upravené zmluvné podmienky Zmluvy o nájme bytu od 
01.07.2018 s písomným upozornením každého nájomníka obecného bytu, s tým, že 
úprava sa bude týkať povolenia chovu jedného psa v obecnom nájomnom byte so 
súhlasom všetkých ostatných nájomníkov bytového domu a so súhlasom obce. Pes musí 
byť prihlásený v evidencii obce a držiteľ psa musí predložiť preukaz o očkovaní psa. 
(uznesenie 90/6/2017) Uznesenie prijaté o 18.36 hod. Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0, 
Neprítomní: 2 (Mgr. Ivana Mlynarčíková, Ing. Imrich Mlynarčík). 

 



       4. V tomto bode bola predložená Správa hlavnej kontrolórky z vykonanej kontroly na 
úseku správy miestnych daní a poplatkov obce Podtureň. V závere navrhla hlavná 
kontrolórka nasledovné opatrenia: 

            - vyzvať daňovníkov právnické osoby, ktoré spravujú pozemky v podielovom 
spoluvlastníctve viacerých fyzických osôb alebo užívajú pozemky na základe 
nájomných zmlúv na podanie nového priznania k dani z nehnuteľnosti z dôvodu 
spresnenia základu dane a právneho vzťahu k zdaňovaných nehnuteľnostiam v zmysle 
zákona, 

            - vykonať postupne inventúru všetkých pozemkov v k.ú. Podtureň pre účely spresnenia 
rozsahu predmetu dane, 

            - vo VZN doplniť druhy zberných nádob, 
            - odporučila zaviesť jeden poplatok za komunálny odpad a drobný stavebný odpad a to 

z dôvodu, že občania nerešpektujú systém odovzdania a uhradenia poplatku za drobný 
stavebný odpad, 

            - upraviť v programe text v Rozhodnutí v časti Odôvodnenie. 
            Hlavná kontrolórka taktiež uviedla, že je potrebné, aby spol. AGRIA a.s. dávala 

zapisovať nájomné zmluvy, pri ktorých doba prenájmu trvá viac ako 5 rokov na listy 
vlastníctva.   

            OZ vzalo na vedomie Správu hlavnej kontrolórky z vykonanej kontroly na úseku správy 
miestnych daní a poplatkov Obce Podtureň. (uznesenie 91/6/2017) Uznesenie prijaté 
o 18.37 hod. Vzali na vedomie: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 2 (Mgr. Ivana 
Mlynarčíková, Ing. Imrich Mlynarčík).  

            Hlavná kontrolórka – Danuša Beláková: zaplatila Borová Sihoť daň za ubytovanie? 
            Jana Sochorová – ekonómka: nie 
            Hlavná kontrolórka – Danuša Beláková: treba to dať na exekúciu, bez možnosti 

splátok a bez toho, aby pán starosta p. Kováčovi ustúpil. Kontrolórka sa s pánom 
Kováčom už nechce stretnúť. 

 
       5. Hlavná kontrolórka predložila Správu z vykonanej kontroly Inventarizácie majetku 

a záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31.12.2016 Obce Podtureň. V závere 
hlavná kontrolórka konštatuje, že kontrolou neboli zistené nedostatky. Inventarizácia 
bola vykonaná v súlade so zákonom č. 431/2002 Z.z. o účtovníctve v znení neskorších 
predpisov. Inventarizáciou neboli zistené rozdiely medzi účtovným a skutočným 
stavom. OZ vzalo na vedomie Správu hlavnej kontrolórky z vykonanej kontroly 
Inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31.12. 2016 Obce 
Podtureň. (uznesenie 92/6/2017) Uznesenie prijaté o 18.39 hod. Vzali na vedomie: 5, 
Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 2 (Mgr. Ivana Mlynarčíková, Ing. Imrich Mlynarčík).   

 
      6. V tomto bode predložila Hlavná kontrolórka Správu z vykonanej kontroly účtovných 

dokladov obce Podtureň za mesiac september 2017. V správe uviedla, že kontrolou 
neboli zistené nedostatky pri nakladaní s finančnými prostriedkami obce. Pri 
hospodárení s verejnými finančnými prostriedkami sa dodržiava princíp hospodárnosti, 
efektívnosti, účinnosti a účelnosti. Zodpovední zamestnanci obce a starosta vykonávajú 
základnú finančnú kontrolu pri kontrolovaných finančných operáciách. OZ vzalo na 
vedomie Správu hlavnej kontrolórky z vykonanej kontroly účtovných dokladov Obce 
Podtureň za mesiac september 2017. (93/6/2017) Uznesenie prijaté o 18.45 hod. Vzali 



na vedomie: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 2 (Mgr. Ivana Mlynarčíková, Ing. 
Imrich Mlynarčík).   

             
            Ing. Imrich Mlynarčík prišiel o 18.45 hod. pred bodom 7. 
 
       7. Starosta predložil Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Podtureň č. 6/2017 

o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi. Návrh VZN č. 
6/2017 bol zverejnený na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce od 
29.11.2017 do 14.12.2017. 

            Hlavná kontrolórka – Danuša Beláková: VZN sa upravovalo kvôli tomu, že sme tam 
mali zbytočne veľa vecí odpísaných zo zákona.  

            OZ sa uznieslo na Všeobecne záväznom nariadení Obce Podtureň č. 6/2017 o nakladaní 
s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi. Poslanci sa uzniesli na VZN 
č. 6/2017 o 19.00 hod. Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 (Mgr. Ivana 
Mlynarčíková), čím bola splnená zákonná podmienka na prijatie nariadenia – súhlas 3/5 
väčšiny prítomných poslancov. 

 
         8. V tomto bode bol predložený Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Podtureň č. 

7/2017 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady. Návrh VZN č. 7/2017 bol zverejnený na úradnej tabuli obce a na 
internetovej stránke obce od 29.11.2017 do 14.12.2017.  

            Ing. Imrich Mlynarčík – treba jednať s primátorom Liptovského Hrádku, aby brali na 
skládku drobný stavebný odpad aj veľký stavebný odpad, lebo sa rozťahujú v našom 
katastri. Aby Mesto Liptovský Hrádok nebránilo Obci Podtureň v ukladaní odpadu na 
skládku.     

            Ing. Edita Hanusová: vo VZN je zmena čo sa týka výšky dane za psa v bytových 
domoch, daň sa zvýšila z 35,-€ na 40,-€. 

            Obecné zastupiteľstvo sa uznieslo na Všeobecne záväznom nariadení Obce Podtureň č. 
7/2017 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady. Poslanci sa uzniesli na VZN č. 7/2017 o 19.05 hod. Za: 6, Proti: 0, 
Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 (Mgr. Ivana Mlynarčíková), čím bola splnená zákonná 
podmienka na prijatie nariadenia – súhlas 3/5 väčšiny prítomných poslancov. 

 OZ doporučilo starostovi jednať s primátorom Mesta Liptovský Hrádok o umiestňovaní 
odpadu na skládku komunálneho odpadu v k.ú. Podtureň občanmi obce bez obmedzení. 
(uznesenie 94/6/2017) Uznesenie prijaté o 19.06 hod. Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, 
Neprítomný: 1 (Mgr. Ivana Mlynarčíková).  

 
       9. Hlavná kontrolórka predložila Stanovisko k Návrhu rozpočtu Obce Podtureň na roky 

2018, 2019 a 2020. Hlavná kontrolórka v stanovisku uviedla, že rozpočet bol 
spracovaný v súlade so všeobecne záväznými právnymi predpismi. Hlavná kontrolórka 
odporučila Obecnému zastupiteľstvu v Podturni schváliť rozpočet obce na rok 2018 
a rozpočty obce na rok 2019 a 2020 vziať na vedomie. Poslanci OZ vzali na vedomie 
Stanovisko hlavnej kontrolórky Obce Podtureň k Návrhu rozpočtu obce Podtureň na 
roky 2018, 2019 a 2020. (uznesenie 95/6/2017) Uznesenie prijaté o 19.10 hod. Vzali na 
vedomie: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 (Mgr. Ivana Mlynarčíková).   

 



     10. V tomto bode bol predložený Návrh rozpočtu Obce Podtureň na roky 2018 – 2020. 
Návrh rozpočtu bol zverejnený na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce od 
29.11.2017 do 14.12.2017. Rozpočet na rok 2018 je zostavený ako vyrovnaný, pričom 
príjmy predstavujú výšku 791 100,-€ a výdavky predstavujú výšku 791 100,-€. 
Rozpočet na rok 2019 je zostavený ako vyrovnaný, pričom príjmy predstavujú výšku 
785 500,-€ a výdavky predstavujú výšku 785 500,-€. Rozpočet na rok 2020 je zostavený 
ako vyrovnaný, pričom príjmy predstavujú výšku 787 000,-€ a výdavky predstavujú 
výšku 787 000,-€. Poslanci schválili Rozpočet Obce Podtureň na rok 2018. (uznesenie 
96/6/2017) Uznesenie prijaté o 19.17 hod. Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 
(Mgr. Ivana Mlynarčíková). Poslanci vzali na vedomie Rozpočet Obce Podtureň na 
roky 2019 – 2020. (uznesenie 97/6/2017) Uznesenie prijaté o 19.17 hod. Vzali na 
vedomie: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 (Mgr. Ivana Mlynarčíková).   

 
      11. Starosta predložil OZ Návrh na schválenie použitia prostriedkov mimorozpočtových 

peňažných fondov k návrhu rozpočtu na rok 2018 na konkrétnu akciu, úlohu alebo účel 
použitia a to na kapitálovú výdavky – 3000,-€ na spolufinancovanie projektu „Kúpa 
traktora“. Poslanci schválili použitie prostriedkov mimorozpočtových peňažných 
fondov k návrhu rozpočtu na rok 2018 na konkrétnu akciu, úlohu alebo účel použitie 
a to na kapitálové výdavky – 3000,-€ na spolufinancovanie projektu „Kúpa traktora“. 
(uznesenie 98/6/2017) Uznesenie prijaté o 19.24 hod. Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, 
Neprítomný: 1 (Mgr. Ivana Mlynarčíková).     

 
      12. Hlavná kontrolórka predložila Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce 

Podtureň na I. polrok 2018. Návrh kontrolnej činnosti bol zverejnený na úradnej tabuli 
obce a na internetovej stránke obce od 20.11.2017 do 5.12.2017. OZ schválilo Plán 
kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Podtureň na I. polrok 2018. OZ poverilo 
hlavnú kontrolórku obce výkonom kontrolnej činnosti v zmysle schváleného plánu 
kontrolnej činnosti. (uznesenie 99/6/2017) Uznesenie prijaté o 19.26 hod. Za: 6, Proti: 
0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 (Mgr. Ivana Mlynarčíková).      

 
13. Starosta predložil OZ informáciu o rozpočtovom opatrení obce č. 27, 28, 29, 30 a 31. OZ 

vzalo na vedomie Informáciu starostu o rozpočtovom opatrení starostu obce č. 27, 28, 
29, 30, 31. (uznesenie 100/6/2017) Uznesenie prijaté o 19.27 hod. Vzali na vedomie: 6, 
Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 (Mgr. Ivana Mlynarčíková). 

 
14. V tomto bode starosta predložil Rozhodnutie starostu o neupotrebiteľnosti hnuteľného 

majetku Obce Podtureň. Ide o nasledovný hnuteľný majetok: PD „Miestny rozhlas – ul. 
Ku stanici – rekonštrukcia“ v hodnote 39,50 €, PD „Skladová plocha na materiál“ 
v hodnote 180,-€ a PD „Miestny rozhlas ul. Nová“ v hodnote 39,50 €. Uvedený majetok 
už obec nemôže použiť na plnenie úloh, nakoľko PD už nevyhovujú normám a nie je 
možné podľa nich pokračovať v projektoch. Starosta navrhol uvedený majetok fyzicky 
zlikvidovať a to skartovaním. OZ vzalo na vedomie Rozhodnutie starostu 
o neupotrebiteľnosti hnuteľného majetku Obce Podtureň: PD Miestny rozhlas – ul. Ku 
stanici – rekonštrukcia“ v hodnote 39,50 €, PD „Skladová plocha na materiál“ 
v hodnote 180,-€ a PD „Miestny rozhlas ul. Nová“ v hodnote 39,50 €. (uznesenie 
101/6/2017) Uznesenie prijaté o 19.29 hod. Vzali na vedomie: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, 
Neprítomný: 1 (Mgr. Ivana Mlynarčíková). 



15. Starosta predložil Návrh Zmluvy o výpožičke nebytového priestoru o výmere 92 m2 za 
účelom prevádzkovania obchodu. Nebytový priestor na nachádza na prízemí 
z východnej strany stavby súp. č. 164. OZ schválilo Zmluvné podmienky Zmluvy 
o výpožičke nebytového priestoru – Obchod, nachádzajúci sa na prízemí z východnej 
strany stavby „Obecný úrad“ súp. č. 164 o výmere 92 m2 v k.ú. Podtureň, medzi Obcou 
Podtureň ako požičiavateľom a spol. Liptovské pekárne a cukrárne VČELA – Lippek 
k.s. ako vypožičiavateľom. (uznesenie 102/6/2017) Uznesenie prijaté o 19.31 hod. Za: 
6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 (Mgr. Ivana Mlynarčíková). 

 
16. Ing. Slavka Madudová požiadala o prenájom parkovacieho miesta pred Polyfunkčnou 

budovou súp. č. 166. Obec zverejnila zámer prenajať 5 parkovacích miest pred 
Polyfunkčnou budovou súp. č. 166 z dôvodu hodného osobitného zreteľa na úradnej 
tabuli obce a na internetovej stránke obce dňa 07.11.2017. OZ schválilo v zmysle § 9a 
ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 
prenájom nehnuteľného majetku obce – parkovacieho miesta pred Polyfunkčnou 
budovou súp. č. 166 Ing. Slavke Madudovej, bytom Kamenie 166/3, Podtureň z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa. Ing. Slavka Madudová je nájomníčkou Polyfunkčnej 
budovy súp. č. 166, v ktorej má trvalý pobyt. Cena za prenájom parkovacieho miesta je 
10,-€/1 mesiac. Minimálna doba prenájmu parkovacieho miesta je 1 rok. (uznesenie 
103/6/2017) Uznesenie prijaté o 19.32 hod. Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 
(Mgr. Ivana Mlynarčíková). 

 
17. V tomto bode bola predložená Správa o overení individuálnej účtovnej závierky Obce 

Podtureň za účtovné obdobie roka 2016 štatutárnym audítorom Ing. Mgr. Hedvigou 
Vadinovou. V správe audítorka konštatuje, že Obec Podtureň konala v súlade 
s požiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách. OZ vzalo na vedomie Správu 
audítora o overení individuálnej účtovnej závierky Obce Podtureň za účtovné obdobie 
roka 2016. (uznesenie 104/6/2017) Uznesenie prijaté o 19.34 hod. Vzali na vedomie: 6, 
Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 (Mgr. Ivana Mlynarčíková). 

 
18. Ing. Mgr. Hedviga Vadinová – štatutárny audítor predložila Správu o overení 

konsolidovanej účtovnej závierky a jej súladu s konsolidovanou výročnou správou Obce 
Podtureň za účtovné obdobie roka 2016. Audítorka v správe uviedla, že informácie 
uvedené v konsolidovanej výročnej správe zostavenej za rok 2016 sú v súlade 
s konsolidovanou účtovnou závierkou za daný rok. Ďalej uviedla, že konsolidovaná 
výročná správa obsahuje informácie podľa zákona o účtovníctve. OZ vzalo na vedomie 
Správu audítora o overení konsolidovanej účtovnej závierky a jej súladu 
s konsolidovanou výročnou správou Obce Podtureň za účtovné obdobie roka 2016. 
(uznesenie 105/6/2017) Uznesenie prijaté o 19.36 hod. Vzali na vedomie: 6, Proti: 0, 
Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 (Mgr. Ivana Mlynarčíková). 

 
19. Športový klub stolného tenisu Podtureň požiadal o prenájom priestorov v kultúrnom 

dome na tréningovú prípravu a odohratie majstrovských stolnotenisových zápasov. 
       starosta: ŠK-ST by vrátil zasadačku aj miestnosť nachádzajúcu sa na 1.poschodí 

v Polyfunkčnej budove súp. č. 274 a neposkytovala by sa im dotácia na prenájom 
telocvične v Lipt. Jáne. Chcem prehodnotiť svoje doterajšie stanovisko a prihováram sa 
za túto žiadosť ŠK-ST.   



       Hlavná kontrolórka – Danuša Beláková: čo sa zmenilo od posledného rozhodovania? 
       starosta: nič sa nezmenilo. 
       Ing. Imrich Mlynar čík: prečo starosta ovplyvňuje rozhodovanie poslancov. Ja som 

proti tomu. 
       Zdeno Kondor: píšu, že je to pre rozvoj mládeže a detí. Deti odmietajú chodiť na 

tréningy pod vedením p. Masloviaka. Musia sa zriecť nárokov na telocvičňu. Nebude to 
vadiť nájomníkom, ktorí bývajú nad kultúrnym domom? 

       Ing. Zdeno Mlynarčík: ja som za to, aby sa im prenajal kultúrny dom. 
       Bc. Tomáš Dzuriak: ja som tiež za, nech sa im kultúrny dom poskytne na nejakú 

skúšobnú dobu a aby to bolo pod dohľadom.  
       Milan Réti: chcem presne vedieť, ktorý deň budú trénovať deti od kedy – do kedy. 

Každý z nás by si to mohol odkontrolovať. Ak budú toto vedieť splniť, tak som za. 
       Bc. Ivona Vejová: je to plus, že je to v obci, že to môžu využiť. Bolo by možno dobré 

im to umožniť, aby sme ľuďom ukázali, že sa v obci žije, že sa tu niečo deje. Kultúrny 
dom je miesto, kde sa majú ľudia stretávať. 

       starosta: bál som sa, aby to nedopadlo zle. Nechcem byť proti výchove mládeže 
v športe.  

       Ing. Imrich Mlynar čík: prečo si máme vytvárať problémy, ktoré môžu nastať. Chceli 
si len zapinkať, dala sa im zasadačka. Bolo im to málo, dala sa im miestnosť vedľa 
obecného úradu. Aj to im je málo. Ženy sú hygienické, prezúvajú sa, používajú WC tak 
ako doma. Neverím, že sa chlapi budú takto správať. 

       Milan Réti: toto tiež vieme ošetriť v zmluve. 
       Ing. Imrich Mlynar čík:  toto sa v zmluve neošetrí, toto je v ľuďoch. Ak sa budú riešiť 

problémy so stolným tenisom, tak ja to odmietam riešiť na OZ a z rokovania vstanem 
a odídem. 

       OZ schválilo v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) s primeraným použitím § 9a ods. 8 písm. e) 
zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov zámer na 
výpožičku nehnuteľného majetku obce – nebytový priestor – sála kultúrneho domu, 
nachádzajúca sa v stavbe „Kultúrny dom“ súp. č. 27 (nehnuteľnosť je zapísaná 
v katastri nehnuteľností vedenom Okresným úradom Liptovský Mikuláš, katastrálny 
odbor, na liste vlastníctva č. 341, pre katastrálne územie Podtureň) o výmere 88,87 m2, 
na parc. č. KN-C 115/1 v k.ú. Podtureň z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
záujemcovi: Športový klub – stolného tenisu, Jána Böhmera 54, 033 01  Podtureň, IČO: 
42346746. Za prípad hodný osobitného zreteľa Obecné zastupiteľstvo v Podturni týmto 
považuje tieto skutočnosti: 1. Športový klub – stolného tenisu je občianskym združením 
ktoré zabezpečuje a rozvíja športové aktivity občanov. Obec poskytuje občianskemu 
združeniu dotáciu, a preto by bolo neúčelné predmet výpožičky prenajať za cenu 
nájomného. (uznesenie 106/6/2017) Uznesenie prijaté o 20.06 hod. Za: 5 (Ing. Zdeno 
Mlynarčík, Milan Réti, Bc. Ivona Vejová, Bc. Tomáš Dzuriak, Zdeno Kondor), Proti: 1 
(Ing. Imrich Mlynarčík), Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 (Mgr. Ivana Mlynarčíková). 

 
20. Marián Vojtík, starosta obce požiadal o preplatenie nevyčerpanej dovolenky za rok 2016 

v počte 20 dní. Dovolenku si nemohol vyčerpať z dôvodu pracovnej zaneprázdnenosti. 
OZ schválilo preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostovi obce za rok 2016 v počte 
20 dní. (uznesenie 107/6/2017) Uznesenie prijaté o 20.48 hod. Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 
1 (Bc. Ivona Vejová), Neprítomný: 1 (Mgr. Ivana Mlynarčíková).   

 



21. a) V tomto bode starosta informoval poslancov, že spol. Slovak Telekom a.s. chce v obci 
realizovať optickú prístupovú sieť. Spol. Slovak Telekom a.s. zastupuje spol. MAVIX 
s.r.o. Na obecnom úrade bol projektant z tejto spoločnosti, ktorý starostovi uviedol, že 
optickú sieť chcú realizovať v zelených pásoch, tam kde sa to nebude dať, pôjdu 
pretlakom. Starosta uviedol, že nesúhlasil s rozkopávkou. Taktiež sa pýtal projektanta, 
že čo bude s telekomunikačnými stĺpmi. Projektant uviedol, že stĺpy zostanú. Starosta 
s tým nesúhlasil. Projektant uviedol, že pošle na obec obchodného zástupcu, aby sa to 
doriešilo. Vlákno by malo ísť do každého rodinného domu. 

       Ing. Imrich Mlynar čík:  pokiaľ obec nemá záujem na vybudovaní tejto optickej siete, 
tak ja s tým nesúhlasím. 

       starosta: v novej časti sme povoľovali optiku spol. IMAFEX. 
       Bc. Tomáš Dzuriak: ja som za optiku, ale chcem kompletné služby (telefón, internet, 

TV). 
       Milan Réti: Tomáš mal správnu pripomienku, aby poskytli kompletné služby, aby sme 

zase o rok neriešili optiku kvôli TV, lebo IMAFEX ju nebude poskytovať. 
       starosta: pýtal som sa ich čo s ulicou SNP. Povedali, že na ul. SNP majú problém. Ja 

trvám na tom, aby stĺpy čo sa budú môcť dať dole, aby išli preč a nesúhlasím so 
zásahom do miestnych komunikácií a chodníkov. Budú môcť ísť len pretlakom.  

       OZ doporučilo starostovi rokovať so zástupcom spol. MAVIX ohľadom realizácie 
optickej siete  v Obci Podtureň s tým, že v prípade realizácie optickej siete musia byť 
odstránené telekomunikačné stĺpy a optická sieť musí byť realizovaná bez zásahu do 
miestnych komunikácií a chodníkov. (uznesenie 108/6/2017) Uznesenie prijaté o 21.09 
hod. Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 2 (Mgr. Ivana Mlynarčíková, Bc. Ivona 
Vejová). 

 
       b) Občianka obce požiadala listom zo dňa 15.11.2017 o riešenie dopravnej situácie 

v obci. Občianka chce znížiť rýchlosť na vyšnom konci na 20 km/hod., osadiť dopravnú 
značku „Obytná zóna“, preveriť, či bola kanalizácia zrealizovaná podľa normy, nakoľko 
z kanalizačnej šachty na vyšnom konci sa šíri zápach . . . 

       Ing. Imrich Mlynar čík:  z nás to tu nikto nevyrieši. Nech to preskúma dopravný 
inžinier.  

       OZ uložilo zástupcovi starostu vykonať obhliadku miesta popísaného v žiadosti 
občianky Aleny Lukešovej a navrhnúť technické riešenie žiadosti v písomnej podobe. 
(uznesenie 109/6/2017) Uznesenie prijaté o 21.19 hod. Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, 
Neprítomný: 1 (Mgr. Ivana Mlynarčíková).  

 
22. V diskusii starosta uviedol, že je potrebné odpísať aj p. Vladimírovi Janekovi na jeho 

ústnu žiadosť na osadenie žľabov na ulici Nižný dvor. 
       Ing. Imrich Mlynar čík:  na ulici Nižný dvor to treba riešiť komplexne, je potrebné 

spraviť tam polohopis a výškopis, spraviť PD a riešiť to od ulice Jána Böhmera cez 
ulicu Hlavná až po ulicu Nižný dvor. 

 
23. Členovia návrhovej komisie prečítali návrhy uznesení z dnešného šiesteho zasadnutia  

OZ. 
 
 



24. V závere poďakoval pán starosta prítomným za účasť na dnešnom zasadnutí a zasadnutie 
ukončil. Zasadnutie skončené o 21.25 hod. 

 
 
V Podturni dňa 14.12.2017 
 
Zapísala: 
 
Lenka Stašová                            .................................... 
 
 
Zápisnicu overili: 
 
Bc. Tomáš Dzuriak                     ..................................... 
 
Ing. Zdeno Mlynarčík       ..................................... 
 
  
 
 
 
 
 
                                                                                                         ...................................... 
                                                                                                                Marián VOJTÍK 
                                                                                                                      starosta 
 
 
 
 

 
 

 


